
Gårda Brygga Vägförening, Styrelsemöte 22 juni 2009 

Närvarande: Carina, Christer, Anette, Magnus 

1. Ordföranden öppnar mötet och distribuerar dagordning. 
 

2. Magnus för protokoll. 
Carina väljs till justerare. 
 

3. Ekonomi. 
Kan årsavgift tas ut tidigare under året, t.ex. under hösten. Det finns inget i stadgar som 
förhindrar detta. Frågan tas upp på årsmötet. 
 

4. Vägrenar. 
Tas upp på årsmöte att vägrenar måste skötas av samtliga. Om inte detta hålls efter, innebär det 
stora kostnader för röjning. 
  

5. Asfaltering. 
Christer L har pratat med Hans Andersson, Kba kommun ang anbudsförfarande. Han förordade 
att man väntar med anbudsförfrågan till hösten då konjunkturen för markarbeten fortfarande är 
hög för närvarande. 

 
6. Christer L ringer Kba kommun ang vägnumreringen på Strandvägen. Den är missvisande ang 

infart till norra delen. 
 

7. Carina S kollar datum för årsmötet. Föreslaget datum 8 aug är en lördag och ansågs ej lämpligt. 
 

8. David ombeds att lämna förslag på ledamot då Svante ej längre tillhör föreningen.  
Förslagsvis frågas ordförande i bostadsrättsföreningen.  
 

9. Magnus H kollar vad som gäller ang att ställa ut lösa farthinder t.ex. blomlådor. 
 
Inga ytterligare frågor. 

 
Nästa styrelsemöte torsdag den 2 juli kl.18.00 hos Magnus. 
Mötet hålls som rundvandring och inventering av vägar och boendeformer. 
 

Sekreterare   Ordförande   Justerare 
 

Magnus Hagman  Christer Lysell   Carina Sjöholm 


